
Hvor blev Vivag af? 

 

Vi har med forundring konstateret, at alle butikker for tiden melder udsolgt af Vivag’s mælkesyrebakterie-

kapsler. Der er ingen forklaring at finde. En apoteksmedarbejder fortalte, at det havde noget at gøre med 

en godkendelse. Måske er Vivag nu også blevet placeret i katagorien medicinsk udstyr, og skal 

dokumentere den kliniske effekt.  

Den øvelse var LadyBalance igennem for snart 5 år siden. Det trak tænder ud men vi fik godkendelsen. Vi er 

netop sluppet igennem fornyelses-processen. Vi har nu også fået godkendt, at LadyBalance kan anvendes 

mod symptomerne på svamp og på tørhed – udover som hidtil på symptomerne på bakteriel vaginose – 

ildelugtende udflåd. 

Hvis du kender nogen, som p.t. mangler Vivag, så foreslå dem at prøve LadyBalance. Vi ved jo at det virker. 

Den overlæge, som har gennemført et pilotforsøg med LadyBalance mod bakteriel vaginose, skriver på den 

videnskabelige artikel om undersøgelsen. Selv om der var få deltagere viser det en helt klar effekt overfor 

bakteriel vaginose. Jeg glæder mig til hun får artiklen publiceret i et videnskabeligt tidskrift. 


